
 

 

 

Protokół nr 6/2019 

 

  

z VI zwyczajnej sesji Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony z dnia 2 kwietnia 2019r., która 

odbyła się przy ul. Naczelnej 12 w Krakowie, o godzinie 18.00. 

 

Sesję Rady Dzielnicy III otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy III 

p.Piotr Moskała.  

 

Stwierdzono quorum. W posiedzeniu wzięło udział 18 radnych (lista obecności jako załącznik 

nr 1), a zatem obrady oraz wszystkie podjęte uchwały są prawomocne. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała przedstawił porządek obrad: 
 

Porządek obrad zwyczajnej Sesji nr V Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony  

zwołanej na dzień 2 kwietnia 2019r. o godz.18.00 przy ul. Naczelnej 12 w Krakowie 

 
1. Stwierdzenie quorum i otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z działalności 

Zarządu za 2018r.  –  druk nr 87 . 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

6. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 88. Obecnych podczas głosowania 18 

radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 89. Obecnych podczas głosowania 18 

radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 90. Obecnych podczas głosowania 18 

radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

  



Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 91. Obecnych podczas głosowania 18 

radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 92. Obecnych podczas głosowania 18 

radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 93. Obecnych podczas głosowania 18 

radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 94. Obecnych podczas głosowania 18 

radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 95. Obecnych podczas głosowania 18 

radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 96. Obecnych podczas głosowania 18 

radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 97. Obecnych podczas głosowania 18 

radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 



Wniosek został przyjęty 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 98. Obecnych podczas głosowania 18 

radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 99. Obecnych podczas głosowania 18 

radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 100. Obecnych podczas głosowania 

18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 101. Obecnych podczas głosowania 

18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 102. Obecnych podczas głosowania 

18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 103. Obecnych podczas głosowania 

18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 104. Obecnych podczas głosowania 

18 radnych: 

Głosów „za” – 18 



Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 105. Obecnych podczas głosowania 

18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała stwierdził, iż zgodnie z §18 ust. 6 Statutu Dzielnicy III 

projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi poprawkami stanowi porządek obrad. 

 

Ad.3  
Radny p.Franciszek Kasznik przedstawił projekt uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie 

przyjęcia rocznego sprawozdania z działalności Zarządu za 2018r.  – druk nr 87.    

  

Przewodniczący p.Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było 

żadnych uwag. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr V/61/2019 została przyjęta. 

 

Ad.4  
Radny p.Paweł Wójcik przedstawił projekt uchwały Komisji Promocji, Informacji i Łączności 

z Mieszkańcami w sprawie korespondencji prowadzonej miejskie jednostki organizacyjne – 

druk nr 88.    

  

Przewodniczący p.Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było 

żadnych uwag. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr V/62/2019 została przyjęta. 

 

Ad.5 
Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił projekt uchwały Komisji Infrastruktury w sprawie 

zwiększenia częstotliwości odbioru odpadów selektywnych z domów jednorodzinnych – druk 

nr 89.    

  

Przewodniczący p.Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było 

żadnych uwag. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 18 radnych: 



Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr V/63/2019 została przyjęta. 

 

Ad.6 
Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił projekt uchwały Komisji Infrastruktury w sprawie 

wprowadzenia strefowego ograniczenia prędkości do 30 km/h na obszarze ulic: M. 

Jasnorzewskiej, J.P. Woronicza, Combrowej, Rokitniańskiej, J. Ostroroga, Białych Brzóz – 

druk nr 90.    

  

Przewodniczący p.Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było 

żadnych uwag. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr V/63/2019 została przyjęta. 

 

Ad.7 
Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił projekt uchwały Komisji Infrastruktury w sprawie   – 

druk nr 91.    

  

Przewodniczący p.Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było 

żadnych uwag. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr V/63/2019 została przyjęta. 

 

 

Ad.6 

Radna p.Małgorzata Radoń przedstawiła i omówiła projekt uchwały Komisji Zdrowia, Spraw 

Społecznych oraz Mieszkalnictwa w sprawie opinii dotyczącej przedłużenia umowy najmu 

lokalu socjalnego przy ul. Ugorek 1 w Krakowie, objętego wnioskiem                                                      

nr ML-10.7123.1090.2018.AS – druk nr 67.    

  

Przewodniczący p.Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było 

żadnych uwag. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr V/64/2019 została przyjęta. 

 

Ad.7 



Radna p.Małgorzata Radoń przedstawiła i omówiła projekt uchwały Komisji Zdrowia, Spraw 

Społecznych oraz Mieszkalnictwa w sprawie opinii dotyczącej przedłużenia umowy najmu 

lokalu socjalnego przy ul. Janusza Meissnera 35 w Krakowie, objętego wnioskiem                                                      

nr ML-10.7123.1064.2018.AS – druk nr 68.    

  

Przewodniczący p.Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było 

żadnych uwag. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr V/65/2019 została przyjęta. 

 

Ad.8 

Radna p.Małgorzata Radoń przedstawiła i omówiła projekt uchwały Komisji Zdrowia, Spraw 

Społecznych oraz Mieszkalnictwa w sprawie opinii dotyczącej przedłużenia umowy najmu 

lokalu socjalnego przy ul. Macieja Miechowity 8 w Krakowie, objętego wnioskiem                                                      

nr ML-10.7123.1133.2018.AS – druk nr 69.    

  

Przewodniczący p.Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było 

żadnych uwag. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr V/66/2019 została przyjęta. 

 

Ad.9 

Radna p.Małgorzata Radoń przedstawiła i omówiła projekt uchwały Komisji Zdrowia, Spraw 

Społecznych oraz Mieszkalnictwa w sprawie opinii dotyczącej przedłużenia umowy najmu 

lokalu socjalnego przy ul. Celarowskiej 16 w Krakowie, objętego wnioskiem                                                      

nr ML-10.7123.1130.2018.AS – druk nr 70.    

  

Przewodniczący p.Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było 

żadnych uwag. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr V/67/2019 została przyjęta. 

 

Ad.10 

Radna p.Małgorzata Radoń przedstawiła i omówiła projekt uchwały Komisji Zdrowia, Spraw 

Społecznych oraz Mieszkalnictwa w sprawie opinii dotyczącej przedłużenia umowy najmu 

lokalu socjalnego przy ul. Celarowskiej 28 w Krakowie, objętego wnioskiem                                                      

nr ML-10.7123.1131.2018.AS – druk nr 71.    

  



Przewodniczący p.Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr V/68/2019 została przyjęta. 

 

Ad.11 

Radna p.Małgorzata Radoń przedstawiła i omówiła projekt uchwały Komisji Zdrowia, Spraw 

Społecznych oraz Mieszkalnictwa w sprawie  opinii dotyczącej przedłużenia umowy najmu 

lokalu socjalnego przy ul. Celarowskiej 18 w Krakowie, objętego wnioskiem                                                      

nr ML-10.7123.1132.2018.AS – druk nr 72.    

  

Przewodniczący p.Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr V/69/2019 została przyjęta. 

 

Ad.12 

Radny p.Michał Stachyra przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Praworządności i 

Porządku Publicznego w sprawie  zgłaszania kandydatur do przyznania Nagrody „Bezpieczny 

Kraków” – druk nr 73.    

  

Przewodniczący p.Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?   

 

Zgłoszono poprawkę: dopisanie w §1 „do Prezydenta Miasta Krakowa”. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie w/w poprawki do przedstawionego 

projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Poprawka została przyjęta. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały wraz z 

poprawką. Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr V/70/2019 została przyjęta. 

 

Ad.13 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Infrastruktury               

w sprawie opracowania koncepcji zmiany organizacji ruchu w Dzielnicy III Prądnik Czerwony 

w rejonie ulic: Pilotów, Sadzawki, Młyńska Boczna, Dzielskiego, Akacjowa, XX Pijarów – 

druk nr 74.    



 

Przewodniczący p.Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr V/71/2019 została przyjęta. 

 

Ad.14 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Infrastruktury               

w sprawie  drogi gminnej biegnącej między garażami w pobliżu ul. Tadeusza Kantora i Stefana 

Łaszkiewicza  – druk nr 75.    

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Mateusz Drożdż, radny p.Michał Stachyra, radny p.Stanisław 

Skrzyński. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr V/72/2019 została przyjęta. 

 

Ad.15 

Radny p.Stanisław Skrzyński i p.Paweł Wójcik przedstawili i omówili projekt uchwały Komisji 

Infrastruktury w sprawie poprawy bezpieczeństwa pieszych na ul. Bohaterów Wietnamu – druk 

nr 76.    

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr V/73/2019 została przyjęta. 

 

Ad.16 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Infrastruktury w 

sprawie możliwych inwestycji parkingowych na terenie Dzielnicy III     Prądnik Czerwony 

(pismo: MI/Z/5/2019)  – druk nr 77.    

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?   

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Michał Stachyra, radna p.Małgorzata Janiec, radny 

p.Stanisław Skrzyński, radny p.Paweł Wójcik, radan p.Małgorzata Radoń, radny p.Franciszek 



Kasznik, radna p.Anna Krawczyk-Gorbatiuk, radny p.Jacek Wojs, radny p.Mateusz Drożdż, 

radny p.Marcin Borek, radny p.Dominik Jaśkowiec, radny p.Marcin Smolski. 

Zgłoszono następujące poprawki: 
1.Do druku projektu uchwały dopisuje się  

pkt. 34 ul.Nieduża – budowa parkingu wzdłuż ogrodzenia ze Szkołą Podstawową nr 114,  

pkt.35 ul.Łuszczkiewicza – teren w użytkowaniu wieczystym SM „Prądnik Czerwony” po stronie Szkoły 

Podstawowej nr 2 

2.zmiana pkt. 11 na „ul. Kazimierza Odnowiciela budowa miejsc parkingowych po południowej stronie ulicy, 

tylko po stronie budynków szkoły i przedszkola”, 

3. dopisuje się pkt. 36 plac przy sklepie Żabka – ul.Ułanów (rejon skrzyżowania z ul.Ugorek), 

4.dopisuje się pkt. 37 Olszecka od strony ul.Lublańskiej, 

5.dopisuje się pkt. 38 przy skrzyżowaniu ulic Marchołta i Bohomolca. 

6.zmiana pkt.18 na sięgacz przy ul. Jana Sabały, w pobliżu ul.Kwartowej. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie poprawki nr 1 do projektu 

uchwały. Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Poprawka została przyjęta. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie poprawki nr 2 do projektu 

uchwały. Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 14 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 4 

Poprawka została przyjęta. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie poprawki nr 3 do projektu 

uchwały. Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Poprawka została przyjęta. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie poprawki nr 4 do projektu 

uchwały. Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 1 

Poprawka została przyjęta. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie poprawki nr 5 do projektu 

uchwały. Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Poprawka została przyjęta. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie poprawki nr 6 do projektu 

uchwały. Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Poprawka została przyjęta. 

 



Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały wraz z 

przyjętymi poprawkami. Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 1 

Uchwała nr V/74/2019 została przyjęta. 

 

Ad.17      

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Infrastruktury               

w sprawie przywrócenia usuniętego progu zwalniającego na ul. Kwartowej oraz postawienie na 

ulicach Słoneckiego i Kwartowej znaku drogowego ograniczającego prędkość pojazdów do 30 

km/h – druk nr 78.    

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

  

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr V/75/2019 została przyjęta. 

 

Ad.18      

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Infrastruktury               

w sprawie oddzielenie słupkami chodnika od miejsc parkingowych przy cmentarzu 

Batowickim – druk nr 79.    

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Stanisław Skrzyński, radny p.Marcin Borek, radny p.Mateusz 

Drozdż. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 1 

Uchwała nr V/76/2019 została przyjęta. 

 

 

 

Ad.19      

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Infrastruktury               

w sprawie montażu nowych wiat przystankowych na terenie Dzielnicy III  Prądnik Czerwony – 

druk nr 80.    

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Stanisław Skrzyński, radny p.Paweł Wójcik. 

 



Zgłoszono poprawkę: skreślenie słowa „dwóch” w tytule oraz w §1, zamiast słowa „vis a vis” 

wpisuje się „przy” w §2. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie poprawki do projektu uchwały. 

Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Poprawka została przyjęta. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały wraz z przyjętą 

poprawką. Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr V/77/2019 została przyjęta. 

 

Ad.20      

Radny p.Stanisław Skrzyński i radny p.Marcin Borek przedstawili i omówili projekt uchwały 

Komisji Infrastruktury w sprawie wniosku do Zarządu Dróg Miasta Krakowa o wyznaczenie 

przejścia dla pieszych i przejazdu dla rowerzystów przez ulicę Franciszka Bohomolca przy 

skrzyżowaniu z ulicą Reduta – druk nr 81.    

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?   

 

W dyskusji wzięli udział:radny p.Michał Stachyra, radny p.Mateusz Drożdż, radny p.Marcin 

Smolski, radny p.Paweł Wojcik, radny p.Jacek Wojs, radny p.Stanisław Skrzyński. 

 

Zgłoszono poprawkę:   

-w tytule uchwały wprowadza się „przejazdu dla rowerzystów” 

- w §1 wprowadza się zapis: wyznaczenie przejścia dla pieszych i przejazdu dla rowerzystów, 

- zamiast jedyny w okolicy wpisuje się „ważny dla mieszkańców” 

-zamiast kościół wprowadza się „kościół na os. Tysiąclecia”. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie poprawki do projektu uchwały. 

Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Poprawka została przyjęta. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały wraz z przyjętą 

poprawką. Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr V/78/2019 została przyjęta. 

 

Ad.21      

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Infrastruktury               

w sprawie funkcjonowania linii autobusowych 129, 182 i 482 – druk nr 82.    

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 



 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Stanisław Skrzyński, radny p.Marcin Borek, radny p.Paweł 

Wójcik, radna p.Monika Kaczmarczyk. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr V/79/2019 została przyjęta. 

 

Ad.22      

Przewodniczący p.Piotr Moskała przedstawił i omówił projekt uchwały Zarządu w sprawie 

opinii inwestycji sieci wodociągowej dla nieruchomości przy ul.Swojskiej 8 i 10 w Krakowie – 

druk nr 83.    

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr V/80/2019 została przyjęta. 

 

Ad.23      

Przewodniczący p.Piotr Moskała przedstawił i omówił projekt uchwały Zarządu w sprawie  

wprowadzenia znaku B-36 przy ul. Promienistych w Krakowie – druk nr 84.    

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Marcin Smolski, radny p.Michał Stachyra. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr V/81/2019 została przyjęta. 

 

 

 

Ad.24  

Przewodniczący p.Piotr Moskała przedstawił i omówił projekt uchwały Zarządu w sprawie 

wprowadzenia znaku B-36 przy ul. Stanisława ze Skalbmierza w Krakowie – druk nr 85.    

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Marcin Smolski, radny p.Paweł Wójcik, radny p.Mateusz 

Drożdż. 

 



Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr V/82/2019 została przyjęta. 

 

Ad.25  

Radny p.Paweł Wójcik przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Promocji, Informacji i 

Łączności z Mieszkańcami w sprawie publikacji informacji poświęconych Dzielnicom Miasta 

Krakowa w dwutygodniku miejskim KRAKÓW.PL – druk nr 86.    

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

  

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 17 radnych (jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu): 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr V/83/2019 została przyjęta. 

  

Ad.26 

Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. Protokół został przyjęty. 

 

 

Ad.27 

Oświadczenia i komunikaty 

  

Radny p.Michał Stachyra zdał relacje ze spotkania w Komisariacie Policji. 

 

Radny p.Paweł Wójcik poprosił o artykuły do kolejnego numeru Biuletynu. 

 

Radny p.Marcin Borek poprosił o zorganizowanie spotkania z przedstawicielami Dzielnicy XV 

w sprawie brakującego kawałka chodnika na pograniczu dzielnic Prądnik Czerwony, 

Mistrzejowice. 

 

Radna p.Małgorzata Janiec poinformowała, iż 19 marca 2019r. rozpoczynają się przeglądy 

placówek oświatowych. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poinformował, iż 14 maja sesja odbędzie się w Komisariacie 

Policji przy ul.Strzelców. Poprosił, aby notatki z dyżurów były przesyłane drogą mailową do 

biura Dzielnicy. 

 

Radny p.Marcin Smolski przekazał informację ze szkolenia w zakresie Statutu Dzielnic. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała zamknął posiedzenie sesji o godz. 20.50. 

 

 

 

Prowadzący obrady: 

Piotr Moskała 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy III Prądnik Czerwony 

 



 

 

Protokół sporządziła:  

Małgorzata Żaba 


